
DEN NORSKE KIRKE   

Slemmestad og Nærsnes menighetsråd 

 

Protokoll til menighetsrådsmøte   
 
 

Dato:   TIRSDAG 10.12.2024 

Sted:            Slemmestad kirke, kirkestua 

Tid:               19:00 – 21.00  

Åpning:        Birger 

Bevertning:  Birger 

Til stede: Marita Bjørke Ådland, Birger Auke, Britt Volden, Tor Kessel, Gerd-Hanne 
Fosen, Anne-Marie Hogstad, Kristin Wold, Margaret Karoliussen, Hans Tune 

 Forfall: Alise Narjord Thue 

 

 

104/24     Godkjenning av innkalling og saksliste 

 Vedtak: Godkjent 

 

105/24 Godkjenning av protokoll fra møtet den 19.11.2024.  

 Vedtak: Godkjent 

  

 

106/24 London-tur for ungdomsledere på kurs 24-25 
Trosopplærerne ber om en støtte på 3500,- kroner pr. deltaker for turen 
som skal være høsten 2025. Totalt 10500,- kroner. Dette er en hastesak 
som har gått under alles radar da noen av oss har sittet med et inntrykk av 
at ingen skulle delta på et slik kurs fra vår menighet i skoleåret 24-25.  
Med bakgrunn i sak 7/24 velger AU å anbefale å støtte turen høsten 2025 
med 10500 kroner.  

«Sak 7/24 Støtte til kurs og utenlandsreise, ledertrening Vedtak: 5000,- gis 
i støtte til kurset.» 

Antakelsen til vedtaket i sak 7/24 var at det var en person som skulle delta. 
Det ble ikke gjort noen utbetaling til ledertreningskurset for den manglende 
deltakeren 23/24. 

 
Vedtak: Menighetsrådet innvilger dette, og summen trekkes fra 
trosopplæringsmidler.   

.   

   

 

107/24 Ny stekeovn til kjøkkenet på Slemmestad menighetssal. Nr 2.  

 

 Vi ber om MR sin tillatelse til å kjøpe ny standard stekeovn til kjøkkenet på 
Slemmestad. Pris opp til 11000,- kroner.  

 Det er sjekket med FR at vi har økonomi til det.  



  

 

 

 Bakgrunn for saken:  

 Den eldste dampkomfyren har gått i stykker og man trenger ny komfyr nå, 
før juleinnspurt på torsdagsmiddagen og andre tilstelninger. Reparasjon 
har vært prøvd, men den lar seg ikke reparere.  

 Man velger å kjøpe en komfyr uten damp slik at det blir lettere å betjene for 
andre som ikke benytter komfyren ukentlig. 
 

 Vedtak: Godkjent.  

 

108/24  Tilbakemelding fra onsdagens møte i fellesrådet 
Saken gjaldt innsparingene som må gjøres og fellesrådet innkalte AU i 
menighetsrådene for at de skulle komme med sine innspill til planene. 

 De ulike menighetsrådene fikk komme frem med sine tanker rundt 
utfordringene m.t.p. nedskjæringer i budsjett for Asker Kirkelige fellesråd, 
sak 82/24.  

 Fra vår side ble det etterlyst et dokument rundt fremdriftsplaner for tiltak i 
regi av bygningsutvalget. Dette for å se hva som må kuttes/utsettes og hva 
opprinnelig tidsramme for dette var. Eksempelvis: hva vil dette ha å si for 
Slemmestad kirkes behov for nytt ventilasjonsanlegg.  

 
Vårt syn på stenging av Nærsnes kirke og det å bruke påsken som markør 
for stengeperiode, samt undring rundt hva som er den økonomiske 
gevinsten ved å stenge – inklusiv Nærsnes kirkeforening sin uro for at det 
kun er Nærsnes kirke som skulle stenges. Hurum stenger 2 av sine 4 kirker 
i samme periode.  

  

 Det vil bli sendt ut informasjon om strømpriser, noe som er lenge 
etterlengtet.  

  

 Pris for leie av kirkelige lokaler vil øke. Forslag kommer fra AKF v Else 
Teige.  

 Vedtak: Tas til etterretning. 

 

109/24  Offermålsliste  

Offermålsliste for våren 2025 er klar.  

Det er ønskelig å få regelmessig Vipps rapport om hva som kommer inn på 

de ulike offermålene.  

 Vedtak: Tas til etterretning. 

 

110/24 Musikkutstyr.  

  Det er nå tilnærmet identisk musikkutstyr i Slemmestad og Nærsnes kirker.  

 Det er ikke behov for å flytte utstyr fra den ene til den andre kirken ved 

behov for bedre sanganlegg på Slemmestad.  



 Det har kommet ønske om å kjøpe inn en trommel, type multikabel, til 

Nærsnes kirke. Den som er plassert der nå tilhører Musikk i Slemmestad.  

 Det var nødvendig å rydde i ledninger der, derfor dette utlånet fra MIS.  

 En slik trommel koster i underkant av 2500,- kroner og bidrar til forenklet 

drift, samt renhold i Nærsnes.  

 Vedlegg 

 Vedtak: Informasjon tas til etterretning. Innkjøp av multikabeltrommel 
godkjennes.  

 

100/24 Økonomisaker AU har fokus på, til orientering 

1. Dåpsservietter/-lys – pris, informasjon fra Lisbeth Eriksen. 

a. i 2022 ble det kjøpt inn 96 dåpslys kr. 3350,- 
b. dere har i år kjøpt inn 100 dåpskluter kr 7500 kr  

2. Forslag om å betale speiderne 7000,- kr for å ta løvdugnaden ved 
Slemmestad kirke. De har gjort jobben sin, og er betalt.  

 Vedtak: Tas til etterretning.  

 

111/24 Ungdomslederleir/Londontur 

Informasjon om saksgang og innhold. 

 
Marita informerte om hva ungdommene har gjennomgått på et lederkurs. 
Viktig å bygge fellesskap for de unge. Turen til London har et godt og 
lærerikt innhold. Det er bygd gode relasjoner på tvers av menighetene. 
Vi forventer å få informasjon god tid i forkant. Det er nå gitt bedre 
informasjon om turen i 2025. Vi ønsker å få en tilbakemelding fra 
ungdommene etter turen. 

Det må beregnes med ekstra utgifter i budsjettet.  

Staben må inviteres til møter i menighetsrådet, både for å se hva vi gjør og 
for å informere om sitt arbeid. 

Daglig leder tar kontakt med prosjektledert i Hurum. 
 

 Vedtak: Tas til etterretning.  

 

 

112/24 Møtedatoer om våren 25 – se neste side 

 

113/24 Orientering fra stab og fellesråd 
Fellesrådet: Kulturfrokost med kommunen. Spesielt om Holmsbu kapell. 
Frank Tangen og Linda Lyngstad Martinsen fikk kulturprisen.  
Staben: Alle i staben har hver for seg hatt samtale med Lisbeth om i sin 
del av arbeidet. Forslaget på budsjett kommer i januar. 
Supertirsdag blir noe justert etter nyttår.  
Det er utarbeid en ny renholdskontrakt. 
Vellykket med konfirmantpresentasjon på første søndag i advent. 
Krybbevandring er populært i barnehagene.  
Det blir skolegudstjeneste både her og i Nærsnes. 



Halvor kommer tilbake etter nyttår. 
  
Skal vi ha kirketjener på begravelser? Tor Kessel kom med synspunkter for 
og mot.  
 
 

  

114/24 Eventuelt 
 
Sak: Marita orienterer om et møte prosten har innkalt til om 
gudstjenesteforordningen. Det kan se ut som vi har for få gudstjenester. Er 
det aktuelt for menigheten å betale for en organistvikar ved behov? 
Menighetsrådet får informasjon etter møtet. 
Sak: Strategiutvalget informerte om sitt arbeid så langt. De jobber med alle 
aldersgrupper og har mange interessante tanker. Vi trenger mer aktivitet 
for yngre mennesker. 
Sak: Orientering om juletrefesten. Planen er blitt sendt ut og forarbeidet 
godt i gang.  

 Sak: Gjerdesaken. Birger påpeker at det trengs et svarbrev fra menigheten 
til de som har klagd på måten pengene er brukt på etter at det ble satt opp 
et rimeligere gjerde enn planlagt. Britt og Margaret skriver en e-post til Jon 
Grimsby med kopi til de som har sendt klagebrevet. 
Sak: Spørsmål om bakken opp til Nærsnes kirke. Tor Kessel tar saken 
med fellesrådet.  

  

 Oppfølging av Sak 99/24: De forespurte kandidatene til økonomiutvalget 
har svart ja. 

   

 

 

 

 

13.12.2024 

Anne-Marie Hogstad 
referent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Sak 112/24 

AU – Dato MR – Dato Åpning 
- MR 

Hovedtema Bespisning 
- MR 

7.1.25 14.1. 

 

Hans Evaluering av juletrefest, 
julesjokolade mm.  

Vårens program 

Økonomi jfr. 19.12.24. 
kommunestyret.  

Årshjul 

Birger 

4.2 25.2 Anne 
Marie 

Regnskap/Budsjett 
Strategi 

Anne Marie 

Vinterferie uke 8 

4.3 18.3 

 

 

Marita  Marita 

tirsdag kveld 

25.3 

Kl. 18:30-20:00 

 Årsmøte Slemmestad og 
Nærsnes menighet,  

Slemmestad kirkestue.  

+ vara 

8.4 22.4 Alise  Alise 

Påskeuken er i uke 16 

6.5 20.5 Gerd 
Hanne 

 Gerd Hanne 

  3.6 10.6 Britt Møtet starter kl. 18.00 Britt 

 

Møter i MR med gjester starter 18:30. Øvrige møter starter 19:00 

AU starter 13.30 om ikke annet er avtalt.  

 

 

  


